
 

 

 

Protokoll - styrelsemöte nr 4 2021-2022     

Dag:  Lördag den 20 november 2021   
Tid/ Plats:  Klockan 10.00-12.00 // pumphuset.  
Närvarande: Clas Gunnarsson   ordförande/ kassör   
 Arly Jakobsen                 ledamot   (delvis) 
 Roger Johnsson  ledamot  
 Pär Svensson  ledamot  
 Michael Jirblom            suppleant  
 Hans-Göran Hermansson suppleant   
 Thomas Wallroth suppleant 
 Jan Dahlström  sekreterare   
 

1. Mötet öppnas 
2. Godkännande av dagordning  
3. Föregående mötesprotokoll godkändes. 
4. Ekonomi – Kassören presenterade halvårsrapport, vi håller budget och har god likviditet.  
5. Vägar – Nedre Tådås 18-22, vägen är justerad för avrinning av regnvatten. Gångväg mellan Övre 

Tådås och Nedre Tådås är iordningställd.  
Rutgersson som sköter våra vägar aviserar ökade kostnader för underhållet. Föreningen har haft 
samma ersättningsnivå sedan 2018. Styrelsen beslutar att acceptera justeringarna, dessa gäller 
från och med 1 januari 2022. Se bilaga. Styrelsen föreslår ett tre-årigt avtal tecknas. Clas pratar 
med Rutgersson. 

6. Vatten/ avlopp - En av vattentankarna läcker och skall tätas. Beslut att Bosse Garton ser vad vi kan 
göra själva och om arbete eventuellt behöver köpas in. Clas rapporterar till nästa möte.  

7. Bäckföreningen – styrelsen är upplöst Jan Jansson tidigare medlem i bäckföreningen säger att 
eftersom marken inte längre brukas så är regnvatten som blir stående inte längre ett problem, 
Vägverket aviserar endast varningsskyltar i samband med översvämning av landsväg. 
Översvämningen av vägen Nedre Tådås är ett återkommande problem. Clas undersöker vad vi kan 
göra för att eliminera framtida översvämningar och rapporterar på nästa möte. 

8. Boulebanan. Grävarbetet är gjort. Makadam och grus samt sarg är på plats. Eventuellt behöver vi 
vibrera banan igen till våren samt iordningställa runt om. Kostnaderna var budgeterade till 25 000 
och hittills har banan kostat drygt 37 000, grävarbeten blev mer omfattande likaså åtgången av 
grus och makadam. 

9. Rapport Trä/Trivselgruppen / Arly 
Inga mer insatser innan våren, då vi fortsätter diskussionen angående slyröjning i området.  

10. Övriga rapporter 
Från stämman: Uppdatering av ordningsregler punkt 9 gjord. Ny utgåva läggs ut på hemsidan. 
Ansvarig: Janne 
Från stämman: Eldning på Midsommarängen sker endast till vänster om gärdsgården på ängen där 
vi konstaterat, efter kontroll, att inga rör går. 



 

 

Från stämman: Inköp spegel Snäckvägen. Ny spegel är på plats. Aktivitetslistan genomgång av 
Janne 

11 Övriga frågor 
- Bosse Garton har byggt en mur av sten runt avloppspumpen Nedre Tådås 53/55 för att hindra 

regnvatten att tränga in och slå ut pumpen. 
- Clas har haft diskussion med Hartill Trädexpert. Deras rekommendation är att inte röja sly då 

detta kommer ge oss mycket mer jobb. Bra att låta ek växa upp, då de skyggar marken och 
minskar slytillväxt. Beslut: Vi beställer inget jobb angående Hammardalen.  

- Rapport från extra arbetsdag. 
Vi rensade allt som togs ner under arbetsdagen. Kunde inte elda, så det kommer vi göra till 
våren.  

- Medlem föreslår att föreningen införskaffat en hjärtstartare, placering pumphuset. 
God tanke, men styrelsen ser inte att det kommer fungera.  

12 Nästa möte: lördag 29 januari 2022 
13 Mötets avslutande 

 
 

Vid protokollet    Justeras 
 
 
 
 

 
Jan Dahlström   Clas Gunnarsson 

          Sekreterare   Ordförande 
 

  

Aktivitetslista 
Var Vad ska göras Kommentar Förslag från Utdelat till Genomfört

Vattenverket / 
pumphuset

Måla ytskikten vattenverket lister väggar Arly/Herman

Fårhagen Röja sly inför hösten 2021 Gert Röra tillfrågad gm/Clas Clas Gert Röra

Fårhagen Röja sly vid bäcken och ta bort större stenar Bör göras inom kort Clas 

Gamla jordkällaren Röja sly, gräs o.dyl så att så att jordkällaren
kommer i dager. Elda. Sätta upp Informationsskylt
med lite historik

Gamla jordkällare vid bommen
mellan Övre och Nedre Tådås. 

Träd/ trivsel grp NT1 (Jan-Åke) Jobb uppstartat. Fortsättning 
Höstens arbetsdag

NT79 Fälla större träd och röja sly, elda Ravinen mellan midsommarängen 
och NT 79

Träd/ trivsel grp ÖT2 
(Lamachia)

Jobb uppstartat. Fortsättning 
Höstens arbetsdag

 Fäll träd och sly så att berget kommer i dager, elda. Hela kullen från bommen till 
reningsverket 

Träd/ trivsel grp NT3 (Thomas 
W)

Jobb uppstartat. Fortsättning 
Höstens arbetsdag

Infart till Övre Tådås Röja upp efter trädfällningen, ta bort alla små
ekskott, elda

Infarten till ÖT mellan tomtgräns och
informationstavla

Träd/ trivsel grp ÖT1 (Lars-
Bertil)

Jobb uppstartat. Fortsättning 
Höstens arbetsdag

Reningsverket Ommålning Reningsverket, se över nockplåt,
tätningar samt hantering av ”sättningen”. 

Pga dåligt underarbete behöver vi
göra om jobbet. 

Clas/Bosse/ 
Thomas W

Runt brunnarna Trimma sly/gräs runt brunnarna Bör göras kontinuerligt Clas Tas med till Arbetsdagen.

NT75 Vegetation behöver röjas längs diket från ÖT som 
går bortanför NT75.

 Thomas Wallroth  

NT73/ 75 Vegetation behöver röjas längs diket nedanför 
NT73/75 ovanför reningsverket där det rinner stora 
mängder vatten i samband med nederbörd.

Thomas Wallroth

Reningsverket Vassröjning kring utloppet från reningsverket? Thomas Wallroth

Fårhagen Gallra träd i Fårhagen Hammardalen Från Stämman 2021, Hans L/ Jan-
Åke A lovat hjälpa till.

Trädgruppen

 



 

 

Bilaga:  

Rutgersson önskar justera ersättning från 1 januari 2022 enligt nedan 

Pris idag    Pris 1 jan 2022 

25 000  Potthål   37 500 
25 000  Snöskottning  37 500 10 körningar ingår 
12 500  Kant dikeklipp  12 500 
2 250  Sandning/gång  3 750 
750  Extra timma  1 000 
2 250  Snöskott från gång nr 11  3 125 
 
Samtliga priser ovan inkluderar 25% moms 

14 november 2021 

Clas 

 

 

 

 

 

 


